
 
Salaspils 1. vidusskolas 

Skolas padomes sanāksme 

2023.gada 1. decembrī 

Protokols Nr.10 

 

 

Sanāksmi vada: skolas padomes priekšsēdētāja Tatjana Hrističa  

Sanāksmes dalībnieku skaits: 53 

Sanāksme sākas plkst. 18.30, sanāksme beidzas plkst. 21.10. 

Sanāksmi protokolē: Tatjana Hrističa  

 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Skolas misija un vīzija, vērtības- aktuālā redakcija. 

2. Skolas pašnovērtējuma ziņojuma rezultāti. 

3. Aktuālie jautājumi. 

4. Skolas ēdināšanas iepirkums. 

5. Skolas ( skolotāju un vecāku) Balles norise. 
 

SANĀKSMES GAITA 

 

1. Organizatoriskā informācija: 

• ieteikums: Padomes sēdes nākotnē plānot vismaz 1 nedēļu 

iepriekš; 

• attālinātā sanāksmes forma ir pieļaujama arī no reglamenta 

viedokļa https://www.s1vsk.lv/dokumenti/reglaments.pdf; 

• sanāksme tiek ierakstīta protokola sagatavošanas 

nepieciešamībai un informācijas precizēšanai;  

• sanāksmē piedalās pietiekams dalībniekus skaits, kas ļauj 

pieņemt lēmumus.  

2. Skolas misija un vīzija, vērtības – informē direktore Inese 

Paidere.  

2023.gada augustā tika definēta skolas misija un vīzija, aktualizētas 

vērtības.  

Izglītības iestādes misija – cieņpilna izglītojamo, pedagogu, 

izglītības iestādes personāla un vecāku sadarbība, izglītības procesā 

mērķtiecīgi īstenojot personības izaugsmes pieeju, kas atklāj un 

attīsta ikviena līderības potenciālu un veido līdzatbildīgus 

sabiedrības dalībniekus labklājīgas un ilgtspējīgas valsts un pasaules 

veidošanai. 

Vīzija par izglītības iestādi - esam izglītības iestāde, kas 

darbojas kā mācīšanās organizācija, kura pastāvīgi mainās un 

pielāgojas jauniem apstākļiem, nodrošina atbalstu 

https://www.s1vsk.lv/dokumenti/reglaments.pdf


ikviena izglītojamā izaugsmei un spējai vadīt pastāvīgas pārmaiņas, 

un veicina visu iesaistīto sadarbību un līdzatbildību izglītības 

iestādes mērķu sasniegšanai. 

Vērtības 

CIEŅA: 

• atbalsts ikviena izglītojamā un darbinieka izaugsmei; 

• prasme uzklausīt, klausīties, pieņemt atšķirīgu viedokli un 

korekti izteikt savējo; 

• spēja atklāti runāt ar cilvēkiem, nevis par cilvēkiem; 

• prasme iedzīvināt vērtības pozitīvas izglītības iestādes 

kultūrvides izveidei. 

LĪDZATBILDĪBA: 

• iesaiste mērķu un prioritāšu definēšanā, īstenošanā un 

sasniegto rezultātu analīzē; 

• iesaiste priekšlikumu izteikšanā izglītības iestādē notiekošo 

procesu virzībai; 

• personiskās iniciatīvas un atbildības uzņemšanās par vērtību 

iedzīvināšanu; 

• atbildības līdzsvarošana izglītības iestādes sasniedzamo 

mērķu īstenošanai. 

SADARBĪBA 

• izglītības kvalitātes paaugstināšana ieviešot daudzveidīgus 

un radošus risinājumus; 

• sistēmu izveide izglītības iestādes darba kvalitātes 

pilnveidei; 

• sirsnīgu attiecību un pozitīva mikroklimata veidošanas 

pieejas; 

• mērķtiecīgas darbības jomas, izglītības vecumposmu un 

starpdisciplināru projektu ietvaros 

 

3. Skolas pašnovērtējuma ziņojuma rezultāti– informē 

direktore Inese Paidere.  

Skolas Direktore informē par skolas pašnovērtējuma ziņojuma 

apkopojumu. Pilns ziņojums ir pieejamas  

https://www.s1vsk.lv/dokumenti/zinojums.pdf 

Vidusskola: 2024./2025.m.g. – plānotas 4 izglītības programmas : 

• Tehnoloģiju virziens.  

• Dizaina virziens.  

• Dabaszinību virziens. 

• Sociālais virziens.   

Skolā ir ieviesta/nodrošināta:  

https://www.s1vsk.lv/dokumenti/zinojums.pdf


• vienota pieeja mācību un audzināšanas īstenošanā un pedagogu 

sadarbība. 

• sadarbības līgumi : Autovadītāju apmācība un valsta aizsardzības 

mācības. 

• evakuācijas plāna uzlabošana un rīcības skaidrība apdraudējuma 

rezultātā, drošības algoritmu izstrāde sadarbībā ar pašvaldību; 

• vērtēšanas kārtība 

https://www.s1vsk.lv/dokumenti/vert_kart.pdf ; 

• atbalsta komandas darbība un sastāva nodrošināšana. 

 

Lēmumi: Ja ir priekšlikumi par vidusskolas groziem, iesūtām informāciju 

skolas direktorei līdz 2024.gada 15.janvārim.  

 

4. Audzināšanas darbs  - informē direktores vietniece Anna 

Romanova. 

• pārmaiņu procesa “Līderis manī” ieviešana;  

• krīzes situāciju algoritms;  

• skolēnu pašpārvaldes aktīvā darbība; 

• veiksmīga STREM projekta īstenošana; 

• Lauku ielas korpusa starpbrīžu organizācija; 

• Skolas EKO noskaņas – Ziemassvētku rotājumi. 

 

 

5. Jautājumi 

Klašu profilēšana sākot no 7.klases,  izdalot talantīgos bērnus.  

Skolā uz doto brīdi tiek nodrošināts darbs ar talantīgiem bērniem 

fakultatīvu un diferencētas mācību pieejas veidā.  

Diskusija/viedokļi no vecākiem:  

• var rasties risks, ka notiks spiediens no vecākiem attiecībā uz 

skolēniem;  

• dalījums  “gudrās ” un “ne tik gudrās” klasēs; 

• nepieciešams atbalsts mazāk talantīgiem skolēniem; 

• vispārīgi izskatīt iespēju noturēt šos talantīgos bērnus tieši Salaspilī 

un rast iespēju viņu attīstībai šajā skolā. 

Skolotāju viedoklis: 

• izveidot atsevišķu klasi- nē , bet uzlabot diferencēto darbu būtu 

lietderīgāk;  

• var rasties liela disonanse. 

 

Priekšlikumi virzībai:  

https://www.s1vsk.lv/dokumenti/vert_kart.pdf


• Google aptauja plašam vecāku lokam, lai saprastu viedokļu 

dažādību- Padomes vadītāja izstrādā aptauju, saskaņo tās saturu 

ar skolas direktori, vienojas par aptaujas veikšanu. 

• Skolas kapacitātes jautājuma izskatīšana kopā ar Salaspils Domi. 

• Statistikas iegūšana  par aiziešanas/palikšanu skolniekiem, kam ir 

augsta vidējā atzīme . 

Baseina vide 

Sūdzības par baseina vidi: auksts  -> pašlaik visi rādītāji ir atbilstoši MK 

noteikumiem. 

Pasniedzējā rīcību vecākiem ir jārisina sadarbība ar skolas administrāciju 

par konkrētām situācijām. 

 

Ēdiena smaka un ventilācija 

Lauku ielas korpusā smako pēc ēdiena gatavošanas līdz pat garderobei. 

Klasēs nav pietiekams gaisa pieplūdums. 

Problēma ir ventilācijas uzbūvē. Jautājums ir skatīts 3 reizes Salaspils 

Domē. 

Priekšlikums :  

• Vēstule no Skolas Padomes Salaspils Domei par nepieciešamību 

renovēt šo sistēmu.  

 

Skolēnu starpbrīžu organizācija 

Starpbrīžu organizācija un bērnu nodarbinātība starpbrīžu laikā: 

Pašlaik īsos starpbrīžos bērniem laiks ir tikai aiziet no viena kabineta uz 

otro un sagatavoties nodarbībai.  

Garajos starpbrīžos ir iespēja komunicēt, doties uz bibliotēku, doties 

pagalmā, spēlēt galda spēles. Pašpārvalde strādā pie citiem risinājumiem 

,kas ir ieviešami tikai pēc videokameru uzstādīšana (iepirkums ir 

noslēdzies). 

Viedokļi: 

Par nodarbinātību: 

• Nevajag neko- bērni spēj pašorganizēties paši.  

 

 



Par ēdināšanas starpbrīžiem 

• 3.c klasei ēdināšanas starpbrīdis ir par īsu un par vēlu – Atbilde 

(Anna Romanova): diemžēl šādā situācija rodas dēļ ēdināšanas 

zāles kapacitātes.  

• Par ēdināšanu. Jautājums, vai gatavojoties 2024./2025. mācību 

gadam nevar skatīties uz to, ka atgriežamies pie mācību stundām, 

kuras ir paredzēta pusdienām. Un tad vienas stundas laikā var nevis 

15 klases pabarot, bet pabarot 30 klases. Var piekrist tam, ka nav 

loģiski, ja bērniem pusdienas ir pēc 5-tās stundas, bet skolēniem 

vispār ir tikai 5-as stundas vai 6-as stundas.  

Respektīvi, ja kaut ko maina šajā kārtībā, tad ir vajadzīga analīze, 

vecāku viedokļi, skolas iespējas, dažādi risinājuma varianti un 

laicīgi izdiskutēts un pieņemts lēmums. 

Priekšlikums :  

Skolas administrācijai vērtēt izmaiņu ieviešanu attiecībā uz pusdienu 

starpbrīžu organizēšanu ar 2024./2025. m.g.  

Par 2.svešvalodas apguvi vidusskolas posmā 

Uzsākot 2.svešvalodas apguvi, it īpaši krievu valodai, ir raksturīgi dažādi 

zināšanu līmeņi. Skolotāji strādā tikai uz labāko līmeni , kas ierobežo 

valodas apguvi. 

Priekšlikums :  

• Izmantot skolā pieejamās  konsultācijas un individuālo darbu.  

• Organizējot grupas darbu stundās skolotājiem dalīt bērnus grupās, 

iekļaujot dažādu zināšanu līmeņus.  

 

Pilngadīgo bērnu vecāku loma izglītības procesā  

Izvērtējot normatīvo vidi, ir nepieciešams izvērtēt pilngadīgo bērnu 

tiesību ievērošanu. 

Uz pilngadīgo izglītojamo vecākiem vairs neattiecās 57.un 58. Izglītības 

likuma panti. Tomēr vacāki var turpināt sadarboties ar izglītības iestādi, ja 

pilngadīgais izglītojamais tam piekrīt. 

Skola apkopos pilngadīgo izglītojamo sarakstus un prasīs viedokli, vai 

bērns piekrīt vecāku iesaistei un datu piekļuvei arī pēc 18 gadu vecuma 

sasniegšanas.  

Vidusskolā lekcija par obligāto dienestu:  

Nepieciešama lekcija par obligāto dienestu bērniem un vecākiem. 



Priekšlikums :  

• Nodrošināt lekcijas norisi (paldies vecākam par precīzu 

informāciju par lekcijas organizācijas iespēju noskaidrošanu). 

 

6. Skolas ēdināšanas iepirkuma statuss -  informē Tatjana 

Hrističa 

Salaspils pašvaldības skolu ēdināšanas iepirkums ir beidzies bez rezultāta 

un ir izsludināts atkārtoti. Publiski pieejama informācija ir EIS iepirkumu 

katalogā. 

 
 

7. Transports, ko izmanto skolnieki:  

Pretenzijas un iebildumus nepieciešams rakstiski iesniegt Autotransporta 

direkcijai  ar kopiju Salaspils Domei. 

Aprīlī plānojās vecāku aptaujā par vēlamiem transporta laikiem nākamajā 

mācību gadā.  

8. Skolas Balle 

Detalizētāka informācija sekos e-klasē.

 

Sanāksme beidzās plkst.21:10.  


